

For AFSTA Members

10th August 2015

+++++

KENYA'S NBA APPROVAL ON GM MAIZE AWAITED

Maize consumers in Kenya can expect GM Maize in the market should the National Biosafety Authority (NBA) approve Kenya Agricultural and Livestock Research Organization's (KALRO's) bid to commercially release the crop after almost a decade of intense research and development activities by Kenya Agricultural and Livestock Research Organization (KALRO collaborating with various partners).

Source: <http://www.scienceafrica.co.ke>

For more information contact AFSTA Secretariat on afsta@afsta.org

NBA APPROBATION DU KENYA SUR LE MAÏS GM ATTENDUE

Consommateurs de maïs au Kenya peuvent attendre le maïs génétiquement modifié sur le marché si l'Autorité nationale de biosécurité (NBA) approuver agricole du Kenya et la recherche sur l'élevage de la candidature (de KALRO) pour libérer le commerce de la culture après presque une décennie d'activités de recherche et développement intenses par le Kenya agricole et de l'élevage Organisation de la recherche (KALRO collaborant avec divers partenaires).

Source: <http://www.scienceafrica.co.ke>

Pour plus d'informations, veuillez contacter le Secrétariat de l'AFSTA à l'adresse courriel suivante : afsta@afsta.org

Charles K. Nyachae
IT & Logistics Officer



THE AFRICAN SEED TRADE ASSOCIATION (AFSTA)

Commodore Office Suites, 7th Floor, Suite 7D, Kindaruma Road

P. O. Box 2428 – 00202, Nairobi, Kenya

Tel: +254 20 242 9017/+254 20 520 1854

Cell : +254 722501104

Yahoo IM: cknyachae, Skype : cknyachae, GTalk : cknyachae Tweeter: [cknyachae](https://twitter.com/cknyachae)

Email: charles@afsta.org Website: www.afsta.org

The AFSTA congress 2015 will be held from 1-3 March 2016 in Nairobi, Kenya